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Dopušteno je širiti tekst ovih izvješća‚ pod sljedeća dva uvjeta: 

1) da se ne izmijeni niti jedna riječ, 

2) da se navede organizacija "Children of Medjugorje", 

zajedno s web stranicom: www.childrenofmedjugorje.com 

 

© Children of Medjugorje 2009  

 Permission is given to spread the text of these reports under two conditions:  

1) no words are changed,  2) “Children of Medjugorje” is cited along with our website    

www.childrenofmedjugorje.com 

 

 

 

 

 

 

 

August 15, 2009 

Dear Children of Medjugorje, praised be Jesus and Mary! 

  

1 – On August 2nd Mirjana received her monthly apparition in the presence of a crowd gathered at the Blue 

Cross, at the foot of Apparition Hill. After the apparition, she shared the following message: 

“Dear children! I am coming, with my motherly love, to point out the way by which you are to set out, in order 

that you may be all the more like my Son; and by that, closer to and more pleasing to God. Do not refuse my 

love. Do not renounce salvation and eternal life for the sake of the transience and frivolity of this life. I am 

among you to lead you and, as a mother, to caution you. Come with me!”   

  

  

2 – The Youth Festival was blessed in a special way this year.  The young people were more numerous than 

ever. The atmosphere was peaceful and the songs very beautiful. More than 600 priests came from all over the 

world, to minister to the youth.  In fact, no other Medjugorje Youth Festival has seen so many priests!  You, too, 

may listen to the many high quality teachings and testimonies shared publicly at the youth festival by logging on 

to: http://www.mladifest.com/medjugorje/youthfestival.htm. 

  

Young people, come in great numbers again next year!  Already some good speakers and witnesses are being 

prepared for you! 

  

  

3 – They were so thirsty! 

During the festival, many young people were able to take some very meaningful and sometimes very courageous steps 

toward the Lord. Testimonies have poured in. 

One day, three teenagers were wandering down the street, in Medjugorje, under a scorching sun, and they got very 

thirsty. Coming up to a grocery store, they decided to steal three bottles of Coke. Sometime later, as the Grace that 

permeates this place began to take effect on their hearts, their consciences began to bother them, in spite of the fact 

that this kind of activity was not exactly foreign to them. They became aware that they lost peace in their hearts and  

minds.  So they decided to find a priest and tell him the whole story. The priest invited them to Confession.  After 

giving them absolution, he explained to them that they were obligated to repair the damages, since it was within their 

power to do so. Now, picture those three teenagers, in a foreign land and quite intimidated, returning to the store, 

admitting their theft (to the bewilderment of the Croatian cashier), and leaving the payment for the Cokes on the 

counter! Not a very common event!! 

Our Heavenly Mother tells us that in sin there can be no peace.  Let us pray for those young people! The world they 

live in is instructing them in a totally different way. They must be equipped with courage to follow Jesus and to stand 

up for Him in the midst of their peers! 

  

4 - A man more powerful than God? Many people were surprised how short Our Lady’s message was in July: “Dear 

children!  May these times be time for prayer. Thank you for having responded to my call.” 

Quite obviously, the Gospa wanted to surprise us!  It is beautiful to see how the Mother of God can use some of those 

writers’ tricks to snap us out of our slumber! 

In one of his homilies, St. John Mary Vianney exclaimed: “I know a man more powerful than God!” As everyone 

pondered who such a man could be, he continued: “He’s the man who prays!” That sure woke them up! Then he 

explained that he who prays can affect God’s heart; he can make Him change his plans! 

We have thousands of examples of this happening in the life of God’s people, in the present as well as in the past.  I 

especially like the episode between Adonai and his prophet Moses (Exodus 13:17).  The Hebrews had fallen so deep 

in their disobedience and spiritual adultery (the golden calf), that God spoke to Moses and said: “I will no longer walk 

with you!” By that time, however, the Hebrews were so committed to their trek through the desert that it would have 

been impossible for them to get out of it alive purely by human means.  But one man, one man alone, Moses, stood 

before God on the mountain and beseeched Him from the depths of his heart not to abandon his people.  God listened 

 

 

 

 

15. listopada 2014. 

Spomendan sv. Terezije Avilske 

 

Draga djeco Međugorja, hvaljen Isus i Marija!  

1. Dana 2. listopada 2014. Mirjana je imala mjesečno ukazanje kod Plavoga križa 

okružena velikim mnoštvom ljudi. Poslije ukazanja prenijela je sljedeću poruku: 

„Draga djeco! Majčinskom ljubavlju vas molim, ljubite jedni druge. Neka u vašim srcima 

bude onako kako je moj Sin od samog početka želio - na prvom mjestu ljubav prema 

Nebeskom Ocu i prema bližnjemu svomu iznad svega ovozemaljskoga. Draga moja djeco, zar 

ne raspoznajete znakove vremena? Zar ne raspoznajete da je sve ovo oko vas, sve što se 

dešava, jer ljubavi nema? Shvatite da je spas u istinskim vrijednostima. Prihvatite moć 

Nebeskog Oca, ljubite Ga i poštujte. Hodite stopama moga Sina. Vi, djeco moja, apostoli moji 
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dragi, vi se uvijek iznova okupljate oko mene jer ste žedni. Žedni ste mira, ljubavi i sreće. Iz 

mojih ruku se napijte. Moje ruke vam pružaju moga Sina koji je izvor bistre vode. On će 

oživjeti vašu vjeru i očistiti vaša srca, jer moj Sin ljubi čista srca, a čista srca ljube moga Sina. 

Samo čista srca su ponizna i imaju čvrstu vjeru. Takva srca ja od vas tražim, djeco moja. Moj 

Sin mi je rekao da sam ja majka cijelog svijeta. Vas koji me kao takvu prihvaćate molim da 

mi svojim životom, molitvom i žrtvom pomognete da me sva moja djeca prihvate kao majku, 

da ih mogu povesti k izvoru bistre vode. Hvala vam. Draga moja djeco, dok vam vaši pastiri 

svojim blagoslovljenim rukama pružaju tijelo moga Sina, uvijek u srcu zahvalite mome Sinu 

na žrtvi i na pastirima koje vam uvijek iznova daje.“ 

2. Sinoda u Rimu. Da bi očuvala Obitelj, Marija nam već 33 godine, ponovno i ponovno daje 

najsigurnije lijekove! Govori nam kako sotona želi, kao nikada prije, razoriti naše obitelji. 

Prvi plan mu je uništiti obitelj, a drugi uništenje Crkve. Ona također govori da je molitva u 

obitelji LIJEK za izlječenje današnjeg svijeta. 

Marija nas poziva da kod kuće svakodnevno molimo zajedno sa članovima obitelji. Zašto je 

obiteljska molitva toliko moćna? Isus nam govori u evanđelju: „Jer gdje su dvojica ili trojica 

sabrana u moje ime, tu sam i ja među njima.“ 

Ako se svakodnevno kod kuće zajedno molimo, Isus će se na kraju nastaniti kod nas i ostvariti 

svoje božansko djelo obnove među nama. Uz njega bi se izbjeglo toliko mnogo nemogućih 

situacija, toliko mnogo suza, toliko mnogo tragedija, toliko mnogo rastava i očaja! 

  Sinoda u Rimu, listopad 2014. 
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Marija nam govori da je cilj molitve u obitelji da Isus dođe među nas. Riječ Božja je ŽIVOT, 

i ako želimo imati život u našim obiteljima, pravi Život, onaj koji daje da se rodi ljubav, 

poštovanje, opraštanje i mir, izrazimo dobrodošlicu Darivatelju Života u središtu naših 

obitelji! Marija nam govori da stavimo njezinog Sina Isusa na prvo mjesto u našim obiteljima 

kako bismo s njim mogli sigurno putovati. Tu je ključ sigurnosti, one koju svi tražimo i koja 



tako strašno nedostaje u našim obiteljima. Mi smo u potrazi za srećom tamo gdje je nema. 

Istinska sreća nosi ime: Isus. Ne možemo uspjeti bez njega niti bez molitve. To smo već 

isprobali, zar ne? 

Ne znam koji će biti zaključci sinode. Molim se da naše društvo i cijela Crkva stavi Boga na 

njegovo pravo mjesto, prvo mjesto, tako da se ne troši vrijeme na privremena rješenja. Gospa 

govori kako trebamo obnoviti molitvu u obitelji, kako roditelji trebaju moliti zajedno sa 

svojom djecom i djeca s roditeljima. Budemo li tako ujedinjeni, sotona će tada biti nemoćan 

protiv nas. 

3. Doudou! Napustio nas je Jean-François Callens, jedan od naše najdraže braće, kojeg smo 

zvali Doudou. Bolovao je od raka i trpio teške bolove. Prije nego li se pridružio Zajednici 

Blaženstava bio je pilot aviona. Prožet vatrom Riječi Božje, postao je pravi stručnjak za 

evangelizaciju. Za svoje prijatelje pripremio je poruku sa željom da se ona pročita u vrijeme 

njegovog rođenja za nebo. Mislim da će ovo pismo dotaknuti svakoga od vas.  

„Prijatelji moji, pozdravljam vas! Upravo 'sam sletio' u Nebo! (14. 10. u 22.33 h). Iako sam 

pokušao Pavlove riječi Timoteju - 'Dobar sam boj bio, trku završio, vjeru sačuvao' (2 Tim 4,7) 

- učiniti svojima, ipak nemojte prestati moliti za mene, jer još uvijek mogu biti i u karanteni, a 

potom ću svoj zagovor učiniti uspješnim na vašu korist (KKC 958). A obećavam vam da ću 

učiniti sve što mogu za svakoga od vas pojedinačno! Povjeravam vam svoju suprugu Evelyne, 

pravu udovicu, bez djece na ovome svijetu, bez roditelja, prisjećajući se da udovičine suze 

teku niz Božje lice i da njezin jauk optužuje onoga koji ih je uzrokovao (usp. Sir 35,15). 

Duboko i iskreno molim oproštenje od svakoga kome nisam odgovorio a trebao sam, 

uzimajući u obzir milosti koje nisam upotrijebio. Neka to ide na teret moje nekompetentnosti i 

temperamenta, jer nisam imao namjeru nikoga povrijediti. Napuštam vas bez duga prema 

ijednom od vas. No, ukoliko mi nije znan neki dug, molim vas da mi ga oprostite zbog ljubavi 

Božje. A sada, konačno, započinje pravi život! Radujte se zbog mene! Poljubit ću Mariju 

umjesto vas, nadam se vrlo brzo! Ne govorim vam: 'Vidimo se uskoro!', da se možda ne 

uplašite. Ali kad biste znali ... Zbogom! JFC“ (Doudou). 

4. Približava nam se blagdan Svih svetih. Umjesto da se zabavljate s bundevama, pričama o 

vješticama ili drugim izmišljenim likovima koji unose suptilne viruse u dječja srca, učinimo 

da ta srca zatitraju prema životopisima svetaca preko knjiga, CD-ova, filmova, stripova, itd. i 

crpe veličanstvena blaga koja nam Crkva pruža. Djeci se jako sviđaju. Sveci su stvarni, jaki i 

uzbudljivi! 

Po svojim primjerima, oni su iznimne odskočne daske pomoću kojih možemo uroniti u srce 

Božje i oblikovati vlastitu svetost, onu o kojoj je Stvoritelj odvijeka sanjao za nas. Marija nam 

je rekla da nam je Bog dao dar svetosti. Ona ne kaže da će nam ga on dati u budućnosti. Ne, 

dar je već darovan, samo ga trebamo uzeti. Postoje dva načina primanja dara. Prvi je da 

dobijemo čokoladnu bombonjeru, zahvalimo se na njoj, stavimo je u ormar i zaboravimo na 

nju. Drugi je da primimo bombonjeru, zahvalimo se i pojedemo čokoladice. U oba smo 

slučaja primili dar, ali smo ga iskoristili samo u drugom slučaju. Isto je i sa svetošću. Taj dar 

smo primili u trenutku začeća, ali što smo učinili s njim? 

Sveta Terezija od Djeteta Isusa daje nam primjer koji ilustrira njezin izbor za posvećenje u 

svakodnevnom životu. U njezinom karmelićanskom samostanu živjela je časna sestra čije joj 

je ponašanje bilo u svemu neugodno i prema njoj je gajila prirodnu odbojnost. Ali Terezija je 

odabrala put svetosti. Dakle, rekla je sebi da se ljubav ne sastoji u osjećajima, nego u djelima. 

Piše:  

„Potrudila sam se da za tu sestru činim sve što bih činila za osobu koju najviše volim. Kad 

god bih je srela, molila bih se dragom Bogu za nju prikazujući sve njezine kreposti i zasluge. 



... Nisam se zadovoljila samo time da se mnogo molim za sestru zbog koje sam imala tolike 

nutarnje borbe, nego sam pokušavala da joj učinim svaku moguću uslugu, a kad sam imala 

napast da joj neprijazno odgovorim, zadovoljila sam se time da joj se najljubaznije 

nasmiješim i pokušavala sam svratiti razgovor na Krista... 

 

Često također, kad nisam bila na odmoru (hoću reći za vrijeme radnih sati), kad sam imala 

kakav zajednički posao s tom sestrom i kad su moje borbe bile previše žestoke, pobjegla sam 

kao vojni bjegunac. Kako ona nije imala ni pojma o onome što sam za nju osjećala, nikada 

nije mogla naslutiti motive moga ponašanja te je ostala uvjerena da mi je njezin značaj 

ugodan. 

Jednoga mi dana za vrijeme odmora reče ona otprilike ove riječi, sva sretna: „Biste li mi htjeli 

kazati, draga se stro Terezijo od Djeteta Isusa, što vas toliko privlači k meni? Kad god me 

gledate, uvijek vidim da se smiješite.“ Ah, što me privlačilo, to je bio Isus sakriven u dnu 

njezine duše ... Isus koji pretvara u slatkoću ono što je najveća gorčina.“  

(Iz autobiografskih rukopisa svete Terezije od Djeteta Isusa poznatim pod nazivom „Povijest 

jedne duše“, GK). 

 

Najdraža Gospo, tvoja pouka prosvjetljava! Hvala što nam je donosiš s toliko strpljivosti! 

Pomozi nam da je prihvatimo i stavimo svoje obitelji na sigurno - pod tvoj majčinski plašt. 

+ S. Emmanuel 

___________________________________________________________________________  

Poruka od 25. rujna 2014. 

„Draga djeco! I danas vas pozivam da i vi budete kao zvijezde koje svojim sjajem daju 

svjetlost i ljepotu drugima da se raduju. Dječice, budite i vi sjaj, ljepota, radost i mir, a napose 

molitva za sve one koji su daleko od moje ljubavi i ljubavi moga sina Isusa. Dječice, 

svjedočite svoju vjeru i molitvu u radosti, u radosti vjere koja je u vašim srcima i molite za 

mir koji je dragocjeni dar od Boga. Hvala vam što ste se odazvali mome pozivu.“ 

___________________________________________________________________________  



P.S. 1 - Moja najnovija knjiga „Mir će imati zadnju riječ“ objavljena je na francuskom 

(www.editions-beatitudes.fr). S. Briege McKenna napisala je uvodnu riječ. Prijevod je u 

tijeku na sljedećim jezicima: talijanskom, engleskom, nizozemskom, poljskom, španjolskom, 

hrvatskom, rumunjskom, njemačkom i arapskom. 

*Tražimo prevoditelja za portugalski. Javite se na commentscom@gmail.com. 

P.S. 2 - Oprez! Stara lažna poruka i dalje kruži internetom. Ivan opovrgava da je primio 

uznemirujuću poruku o Bliskom Istoku. Blažena Djevica Marija daje jasne poruke za cijeli 

svijet svakog 25. i 2. dana u mjesecu. Zašto bi ona trebala govoriti iza kulisa i davati tako 

uznemirujuću poruku? K tome, poruka očito ne govori Gospinim stilom. Pobrinite se da 

opovrgnete ovu grešku! Ta lažna poruka bila je u opticaju prije šest godina. Izmišljena je. 

Gospa nas već dugo vremena poziva da molimo za mir i da ne širimo strah. Pokazuje nam 

istinske i najdjelotvornije načine: „Molite i postite, jer se postom i molitvom mogu zaustaviti 

ratovi i prirodne katastrofe.“ (1981.) 

P.S. 3 - Molite za naše jesenske misije u Italiji i Aziji. Prošlog mjeseca posjetila sam 

jedanaest gradova u Španjolskoj i Božji blagoslov tekao je posvuda! Hvala vam na vašim 

molitvama, toliko potrebnim sve dok ima ljudi koji još nisu upoznali ljubav Božju. 

P.S. 4. - Poziv svim obiteljima!  

Ukoliko imate zgodne priče od svoje dječice, molim vas pošaljite mi ih na: 

gospa.fr@gmail.com 

P.S. 5 - Čitajte i širite mjesečno pismo-izvješće s. Emmanuel! Možete se prijaviti i primati 

ga na svoju e-mail adresu:  

Na francuskom: gospa.fr@gmail.com  

Na engleskom i njemačkom: commentscom@gmail.com  

Na talijanskom: vannalvisepg@gmail.com 

Na španjolskom: gisele_riverti@gmail.com 

Na hrvatskom: djeca.medjugorja@gmail.com  

Na portugalskom: medjugorjeport@yahoo.com  

Na kineskom: teresamedj@gmail.com  

Na flamanskom: gclaes@scarlet.be 
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